
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

(VRAGEN INGEVOLGE ARTIKEL 36 VAN HET REGLEMENT VAN ORDE VOOR DE VERGADERINGEN VAN DE GEMEENTERAAD VAN DE 

GEMEENTE DEN HELDER) 

RG nr.:                                                                                                   

Datum: 9-8-2022 

Aan het college van burgemeester & wethouders 

Namens: de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp 

Onderwerp: Sporthallen/accommodaties 

 
Inleiding  

20 december 2021, maakte de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp gebruik van het vragen 
kwartier, waarin wij onze zorgen uitte over het dreigende te kort aan sporthallen/accommodaties.  
Wij uitte toen onze zorg omtrent het feit dat de Sporthal Sportlaan gesloopt zal worden en Sporthal De Brug door 
NOC*NSF werd afgekeurd en vanwege hoge kosten niet zal worden opgeknapt. Dat Sporthal de Slenk zal worden 
verbouwd en tevens ruimte kwijtraakt. 

Sporthal Quelderduijn wordt nu langdurig verbouwd tot een basketbal centrum. Anders dan dat het krantenartikel in het 
NHD van 28-07-2022 doet voorkomen, weten wij dat niet Helders Vastgoed maar de beheerder van Sporthal 
Quelderduijn straks degene is die gaat over de invulling/rooster van de zalen. 

Ook is bekend dat de sportzalen van bijvoorbeeld scholen niet geschikt zijn voor officiële wedstrijden van bijvoorbeeld 
zaalvoetbal en handbal.  

Omdat er momenteel een te kort aan sporthallen/accommodaties is ontstaan, bereikte ons via diverse kanalen vanuit de 
samenleving geluiden dat het verenigingsleven nu ernstig onder druk komt te staan en de ons zo gewenste breedtesport 
niet langer kan worden gewaarborgd. Met name handbal en zaalvoetbal verenigingen staan nu echt voor een dilemma. 
Voor bijvoorbeeld handbalvereniging DSO zou dit betekenen dat zeker 7 teams op straat staan. Het gaat hier om 70 tot 
100 jeugdsporters en daarnaast recreanten die geen onderkomen hebben waar zij hun geliefde sport kunnen 
uitoefenen. (zie bijlage een brief van DSO) 

Onze fractie weet dat u als college het sportklimaat hoog op de agenda heeft staan.  

Nu er echter 3 sportaccommodaties buiten gebruik zijn hebben wij de volgende vragen voor u: 

 

 

Vraagstelling: 

1. Bent u op de hoogte van het probleem m.b.t binnen ruimte, waar o.a. sportvereniging DSO voor staat? 

2. Heeft u een plan van aanpak om voldoende sportaccommodaties voor bijvoorbeeld handbal en zaalvoetbal voor 

het komende seizoen te kunnen waarborgen? 

3. Bent u bereid om met de sportverenigingen in gesprek te gaan? 

 
 

Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp, 

S. Hamerslag en G. Kooij 

 

 

 

  



Overzicht sportzalen DSO 

2 augustus 2022 

 

Dit stuk is geschreven om vanuit Handbal vereniging DSO inzicht te geven aan o.a. 

gemeenteraadleden van de gemeente Den Helder welke in onze ogen belangrijke feiten te zake 

doen. Dit schrijven kan als zodanig dan ook alleen informatief gebruikt worden. 

 

Handbal is een sport die door spelers bij DSO zowel binnen (sportzaal) als buiten (op 

asfalt) beoefend wordt. 

- Van maart tot en met oktober vinden de wedstrijden en de trainingen buiten plaats. 

Hiervoor heeft DSO de beschikking over 2 velden aan de IJsselmeerstraat, nabij het 

verenigingsgebouw en is hier tevens de opslag van materialen mogelijk. 

- Van oktober tot en met maart vinden de wedstijden en de trainingen plaats op een 

binnenveld. 

Voorheen gebruikten we voor de jeugdtrainingen de sporthal aan de IJsselmeerstraat 

(bredeschool). Helaas voldoet dit veld niet aan de afmetingen van een handbalveld (te 

klein en te smal) waardoor de trainingen wat belijning betreft niet realistisch is. 

Voor de recreantenteams en de Dames 1 gebruikten we verschillende zalen. Te denken valt 

aan de sportzaal van het KIM, de Slenk en de zaal van Scholen aan zee. 

 

Handbal vereniging DSO is de afgelopen jaren gekrompen, mede door Corona lukt het niet 

voldoende leden te behouden en te groeien. 

Sinds september 2021 heeft er een forse wisseling in het bestuur plaats gevonden. Met o.a. 

tot gevolg dat er een andere hoofdtrainer is aangetrokken en we inmiddels weer een 

groeiambitie durven uit te spreken. 

Tevens is er weer een schoolhandbal toernooi geweest en hopen we volgend jaar om 

verschillende manieren het handballen weer op de kaart te zetten. 

De vereniging bestaat tenslotte in september 2022 75 jaar. 

- Op dit moment hebben we 5 jeugdteams en 2 recreanten teams 

 

Binnen de gemeente Den Helder kunnen we als handbal vereniging gebruik maken van de 

volgende zalen (i.v.m. belijning en afmeting). 

- Sporthal de Slenk 

- Sporthal Sportlaan 

- Sporthal Scholen aan Zee Lyceum 

- Sporthal Scholen aan Zee Junior College 

- Sporthal de Brug 

 

Huidige stand van zaken: 

- Sporthal de Slenk is i.v.m. de verhuizing naar Quelderduyn voor ons te gebruikten tot 

(vermoedelijk) december 2022. (geen volledig binnen seizoen). Het seizoen 2022/2023 is er 

voor DSO zeker geen mogelijkheid om de velden te gebruiken. 

- Sporthal Sportlaan gaat gesloopt worden, de huidige gebruikers gaan naar Quelderduyn. 

- Sporthal Quelderduyn (vanaf 2023, 2 velden) is voor alleen te gebruiken indien dit naast 

het schema van de basketbal mogelijk is. Gezien de groeiambitie van de basketbal lijkt dit 

ook moeilijk te worden. 

- Sporthal de Brug is volledig bezet 

- Sporthal Scholen aan Zee Junior College is volledig bezet 

- Sporthal Scholen aan Zee Lyceum is deel beschikbaar. 

 

- We merken dat het met name voor de jonge jeugd lastig is training tijden te vinden daar 

wij van mening zijn dat kinderen tot 12 jaar niet na 20.30 kunnen trainen. 

- De vereniging zal kantine opbrengsten gaan missen. Op dit moment was het mogelijk de 

kantine van de Slenk in het binnen seizoen uit te baten. Dit is in de toekomst niet meer 

mogelijk en zal ook niet mogelijk zijn bij gebruik van de andere zalen. 

 

Wanneer we gebruik maken van de andere sportzalen blijft opslag van materialen (zowel 

trainingsmateriaal als noodzakelijke middelen voor de wedstijden) een probleem. 

Aangezien er door de vaste gebruikers van de zalen ook berging nodig is, wij als gebruiker 

de materialen niet mogen gebruiken of andere materialen nodig hebben is dit een zeer 

intensieve bezigheid voor de vrijwilligers. 

 


